
Mariola Cawlowska
Radna llady Miasta
Wloclarvek

Wloclawck 29.02.2016
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Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejrnq pro6bE w irrieniu mieszkaric6w

ZawiSla o rozwazenie zwigkszenia czestotliwosci kur6w autobusowych

linii nr l, zttlaszcza w godzinach szczylu porannego ipopoluclniowego.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powazanien'r
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